
 

Greve Golfklub - Forretningsudvalg 
REFERAT 

Møde: Nr. 7 / 2018 

Dato:  7. november 2018 

Til stede: Frede Kruse-Christiansen (FKC) 

Benny Flindt (BF) 

Søren Leander Nielsen (SLN) 

Inge Larsen (IL) 

 

Koordinator for regionsgolf Gitte Rolsted Christensen deltog i en del af 

mødet (pkt. 1A)  
 

 

Pkt. 1 Mødets åbning. 

A: Regionsgolf 2019- møde med koordinator Gitte Rolsted Christensen – bilag 

mødeemner samt beretning og referat fra årsmøde i regionsgolf øst den 7. oktober 

2018 udsendt 3. november. 

B: Evt. yderligere emner til dagsordenen. 

 

FKC bød velkommen til forretningsudvalgets medlemmer samt til Gitte Rolsted 

Christensen, som deltog i den indledende del af mødet dels for at berette om den netop 

afsluttede sæson i regionsgolf og dels for at informere om planerne for 2019 samt status 

på forhåndstilmeldinger.  

 

GRC: Regionsgolf 2018 forløb tilfredsstillende. To hold gik videre fra deres respektive 

grupper til slutspillet. Holdkaptajnerne har været særdeles engageret. Desværre var et hold 

i en gruppe, hvor en modstander trak sig pga. mangel på damespillere, Greves hold i 

denne gruppe fik derfor færre kampe.  

I en enkelt gruppe havde der været utilfredshed over, at spillerne ikke var helt 

tilstrækkeligt informeret om spilleformen. Dvs. at de ikke var klar over, at der blev spillet 

fra scratch.  

Der er sammenlagt over sæsonen været omkring 8-10 spillere tilknyttet hvert hold.  

I golfbox er der oprettet en forhåndstilmelding til regionsgolf 2019. Der er p.t. 50 

forhåndstilmeldinger.  

Der tilmeldes i 2019 et Senior A-hold, som kommer til at høre ind under 

Danmarksturneringen og dermed den nye eliteudvalgsformand Bendt Nolsøe. Holdet har 

allerede sikret sig det nødvendige antal spillere.  

FKC: bestyrelsen har besluttet, at der til hvert regionshold fremover skal være sikkerhed 

for at der er det nødvendige antal damer hhv. herrer til det respektive hold samt to 

reservespillere (1 dame/1 herre) 

GRC sender tekst til SKL til næste KlubNyt vedrørende tilmelding til regionsgolf. 

GRC deltager i FU-møde den 9. januar 2019 for at følge op på status på regionsgolf. 

   

Der var ikke yderligere punkter til dagsorden 

 

 



Pkt. 2 Siden sidst. 

A: Opfølgning på- og godkendelse af referat fra møde nr. 6 den 17. september 2018. 

B: Klubnyt 11 og 12/2018 – bemærkninger til emnerne. 

C: Hjemmesideartikler, avis- og medieomtale, annoncer, Teetime, Golf dk m.m. 

E: Sekretariatsarbejdet. 

F: Evt. orientering om sidste nyt fra hver enkelt. 

 

Referatet fra møde 6-2018 er godkendt og ligger på www.grevegolf.dk.  

KlubNyt nr. 11 er taget til efterretning. KlubNyt nr. 12 blev forsinket.  

Sekretariatsarbejdet fungerer fortsat gnidningsfrit.  

Herudover var der ikke mere at referere under punkterne. 

 

Pkt. 3 3: De faste udvalg – status, arbejde, møder og bemanding. 

A: Begynderudvalget  

B: Juniorudvalget  

C: Eliteudvalget 

D: Turneringsudvalget 

E: Bane og Miljøudvalget  

F:  PR og Infoudvalget  

G: Handicapudvalget  

 

Da der netop havde været afholdt bestyrelsesmøde og der afholdes bestyrelsesmøde igen 

den 23. november var der ikke yderligere emner at behandle fra de respektive udvalg. 

 

Pkt. 4 Klub og Baneejere. 

A: Samarbejds- og Driftsudvalg 

B: Klubhus og café 

C: Forslag aktivitetsplan 2019 – bilag vedhæftes mail Jeppe af 29. oktober. 

D: Evt. nyt fra/om GIC v/SLN 

E: Ny administrativ model for indhentning af børneattester. 

F: Faste Sekretariatsmøder – referater siden sidst udsendt til FU og Best. 

G: Evt. andre emner. 

 

Samarbejds- og driftsudvalget holdt møde nummer 2 den 26. september.  

Klubhus og Café intet nyt at referere.  

JD har arbejdet intensivt med at færdiggøre turneringskalenderen/aktivitetsplanen for 

2019. FU drøftede i denne forbindelsen synergien mellem klubberne-i-klubben og 

hovedbestyrelsen. Det besluttedes at sætte dette punkt på dagsordenen for det større BS-

møde i januar 2019 evt. med vurdering af, om klubberne-i-klubben skal deltage med en 

repræsentant på bestyrelsesmøderne i juni og oktober.  

SLN redegjorde for Golfspilleren i centrum. Generelt ser besvarelserne pæne ud. 

Tilbagemeldingerne fra gæstespillere lyder generelt på, at banen står flot.  

Arbejdet med indhentelse af børneattester er overdraget til SKL, som igangsætter 

indhentning. SKl etablerer en liste med navne7fødselsdato og dato for indhentning af 

attest herefter slettes attesten. 

Sekretariatsmøderne fortsætter. Der udsendes kortfattede referater fra disse til 

bestyrelsesmedlemmerne.  

 

Pkt. 5 Sager til orientering, drøftelse eller beslutning. 

A: Opfølgning på emner fra bestyrelsesmøde 4-2018 – herunder afgang/tilgang 

blandt medlemskredsen – bilag FKC af 11. oktober 2018.  

B: emner til bestyrelsesmøde 1-2019  

C: Status på regnvandsbassinet – Tune Syd langs hul 6 og par-3 banen – bilag FKC 

mail af 1. november 2018. 

http://www.grevegolf.dk/


D: Status på lokal indførelse af ”De nye Golfregler” pr. 1. januar 2019  - seneste 

bilag mail af 2. november. 

E: Træningskontrakterne – status forbrug og ansøgning 2019 (elite-, ungdoms- og 

begynderudvalg) 

F: Deltagelse i Åben Skole Portalen 2018/19 

G: Deltagelse i Projekt ”sport4kids” 2018/2019  

H: Deltagelse i SGS-ordningen 

I: Dress Code – status forslag 

J: Evt. andre emner. 

 

Ved bestyrelsesmødet den 6. oktober meddelte eliteudvalgsformand Jesper Carstensen, at 

han ønskede at fratræde posten senest pr. 1. december 2018. FKC har haft kontakt med 

Bendt Nolsøe, som i nogle år har fungeret som holdleder for ét af herreholdene. BN har 

givet tilsagn om, at han gerne overtager posten som eliteudvalgsformand og således 

foreslås valgt til bestyrelsen ved forårets generalforsamling. 

I lighed med tidligere år afholdes et heldagsmøde i januar. Mødet er sat til den 26. januar 

2019. På mødet er der mulighed for at gå i dybden med nogle emner. Som nævnt under 

punkt 4 vil blandt andet samarbejdet mellem hovedbestyrelsen og klubberne-i-klubben 

komme på dagsordenen under dette møde.  

Regnvandsbassin: der er planlagt et møde med kommunen den 13. november. Arbejdet 

med regnvandsbassinet kan evt. åbne for en mulighed for at anlægge nogle ekstra huller 

til par-3-banen.  

Implementering af de nye golfregler: der afholdes møde den 13. november med deltagelse 

af formand for Regel- og Hcp-udvalget Roland Pedersen samt de personer, som deltog i 

regelkurset primo oktober.  

Træningskontrakter: et par udvalg har ladet vente på sig, men der er nu indkommet fra 

begynderudvalget, som ønsker samme antal træningstimer i det nye år. Der mangler 

fortsat et udspil fra ungdomsudvalget.  

Åben-Skole-Portal: der er indgået 12 aftaler og projektet er allerede i gang. De sidste 

elever var til træning den 5. november, herefter er der vinterpause indtil april 2019.  

GGK er igen med i projektet ”Sport4kids” for børn med særlige behov. Golf er på 

programmet i foråret 2019.  

Resultatet af SGS-ordningen opgøres med udgangen af oktober, og fordelingen mellem de 

deltagende klubber sker inden udgangen af året.  

Ved bestyrelsesmødet i juni var emnet dress code på dagsordenen. Der var besluttet en 

dress code. SCW og FKC mente dog, at denne dress code kunne give udfordringer og 

havde fremlagt et reduceret forslag i flg. ordlyd: 

 

”I Greve Golfklub har vi en moderne tilgang til gæsters og medlemmers påklædning, når 

de spiller golf og træner på vores anlæg. Overordnet gælder, at påklædningen til enhver 

tid skal være i pæn og præsentabel stand. Venligst undgå hullet/slidt tøj, undertrøjer samt 

hovedbeklædning i klubhus og restaurant.  

Klubbens bestyrelsesmedlemmer, medlemmer af de under bestyrelsen hørende udvalg 

samt baneservice har ret til at påtale påklædning der ikke er i overensstemmelse med 

ovennævnte. 

Greve Golfklub 

Oktober 2018” 

Der var ikke enighed i udvalget for forslaget, som dog blev taget til efterretning og rettes 

på hjemmesiden.  

 

Pkt. 6 Intern drøftelse. 

A: Sponsorarbejdet generelt – herunder linksugen og – status ”sponsornet”. 

B: Personaleforhold  

C: Ad hoc udv. ”Motionsgolf for dig”. 



Samarbejder jf. DGU aftaler med Ældresagen, Hjerteforeningen, 

Diabetesforeningen – store medlemsdatabaser med muligheder for 

sundhedssamarbejde/medlemsrekruttering. Drøftelse af mulige samarbejdsmodeller 

med de tre områder. 

D: Status og evt. hængepartier efter møde om blokeringspraksis.  

E: Status på bevilling og organisering på ”den mobile golfskole” – bilag FKC.  

F: Samarbejde med grundejerforeningen – flygtningesituationen, trafik. 

Kommunale høringer m.v. 

G: Evt. andre emner 

 

Sponsorarbejdet generelt og Linksuge: et tidligere omtalte tiltag ”sponsornet” blev forsøgt 

genoptaget i september, der var fem deltagere. Der forsøges endnu engang ultimo 

november.  

Personaleforhold refereres ikke. 

Statusmøde baneblokeringer blev afholdt onsdag, den 26. september, der var umiddelbart 

enighed om at blokeringspraksis har fungeret fint i 2018, så der fortsættes efter samme 

principper i 2019. 

Mobil golfskole: alt er indkøbt til etablering af den mobile golfskole. Det første 

arrangement er booket og der er nedsat en ad-hoc-gruppe til at forestå arbejdet med den 

mobile golfskole. Det er tanken at den mobile golfskole skal kunne tage ud og besøge 

skoler og virksomheder. De 72600 kr. som var bevilliget af kommunen er anvendt og 

anvendelsen er dokumenteret overfor kommunen. 

Udvalget har drøftet, hvorledes de frivillige (som til dels lægger bil til m.m) kan 

honoreres, såfremt en virksomhed betaler for et arrangement. DGU foreslår, at der 

anvendes samme praksis som for fodbolddommere.  

 

Pkt. 7 Økonomi. 

A: Medlemsoversigt pr. 1. november 2018. bilag vedhæftet.  

B: Aktuel økonomisk status – Evt. bilag fra BF. 

C: Puljeansøgning 2018/19 – bilag FKC mail af 31. oktober 

D: Om brugen af trænere (amatører) ved særlige opgaver v/FKC 

F: Evt. andre emner fra/til kassereren. 

 

BF gennemgik klubbens økonomi blandt andet med udgangspunkt i medlemsoversigten 

pr. 1. november. Regnskabet følger det budgetterede nogenlunde.  

Antallet af fuldtidsmedlemmer er pr. 1. november 501, heri er medregnet de medlemmer, 

der har meldt sig ind under ”spil-gratis-i-resten af 2018” så kontingentet for 2019 er betalt 

på forhånd.  

Der var ikke kommet ønsker/forslag til puljeordningerne. Der er søgt om en yderligere 

buggy. 

Turneringsudvalget har fået oprettet en mobilpay. 

 

Pkt.8 Kommune, DGU, DIF m.fl. 

A: Evt. nyt fra Idrætsrådet Intet nyt. Referater kan læses online. 

B: Invitation af 31. oktober fra IFS til møde/workshop om den nye Idræts- og 

frivillig og kulturpolitik i Greve kommune den 7. november – bilag mail FKC af 31. 

oktober. Lars Hartig deltog i anden forbindelse og repræsenterede således også GGK. 

C: Nyhedsbrev fra IFS – bilag FKC 2. november. Taget til efterretning 

D: Fast opfølgning på DGUs  Sundhedsarbejde – bl.a. tidligere DGU Klubnyt. Intet 

nyt. 

E: DGU regionalmøde 25. oktober i Rønnede. FKC og IL deltog. Materiale fra mødet 

er udsendt til bestyrelsen. 

F: Regionsgolf årsmøde 7. oktober Ishøj. FKC deltog.  

G: Status på program til afløsning af Dropbox. Intet nyt. SKL arbejder på at finde 

alternativ.  



H: Persondatalovgivning og markedsføring – status på klubbens arbejde og 

etablering – se diverse mails fra sekretariatet. Intet nyt 

I: Status på brugen af det indkøbte Risma – program til brug i forbindelse med 

persondatalovgivningen v/FKC, BF. Intet nyt. 

J: Status vedr. flygtninge på Moeskærskolen. Intet nyt. 

K: Evt. andre emner fra/til.  

 

Pkt. 9 Næste møder. 

SU 3-2018 fredag, den 23. november kl. 13.00 

Bestyrelsesmøde 5–2018 fredag, den 23. november kl. 15.00 – 17.00 plus juleafslutning 

 

FU 1-2019 onsdag, den 9. januar 2019 kl. 16.30 

BS 1-2019 lørdag, den 26. januar 2019  

 

Pkt. 10 Mødets afslutning 

Mødet blev afsluttet kl. 18.45 

 

 

For referatet  

Inge Larsen 

18.11.2018 


